
Inspreektekst donderdag 13 april 2023

Agendapunt 2b, Stand van zaken luifel/lift Commissie ruimte op 
13 april 2023

Beste raadsleden, wederom dank voor deze gelegenheid om te 
kunnen inspreken. 

Mijn naam is Niek Heering, voorzitter van de stichting Vrienden van 
Duivendrecht.

Wat schertst mijn verbazing! Op dinsdag 11 april 2023 staat plots een 
aangepast ontwerp memo luifel/lift bij de openbare 
commissiestukken. U kent mij inmiddels ik volg de ruimtelijke 
ontwikkelingen op de voet en ik weet waar ik wat kan vinden. 
Maar de inwoners? Mijn naaste buren waren compleet verrast toen ik
het met hen deelde.

En… hoe zit dat met de 149 andere geïnteresseerden in de Kleine 
Kerk op 7 februari jl. over de luifel/lift? Wethouder Koek zei zojuist 
dat er maar 50 aanwezigen waren. Ik nodig u als raadsleden van harte
uit een kijkje te nemen in de Kleine Kerk. Alle stoelen waren bezet en 
dat zijn er ruim meer dan 50.

Verder is het inmiddels ruim 2 maanden verder en die inwoners 
weten nog steeds van niets. Een toegezegd verslag van de 
bijeenkomst van 7 februari ontbreekt hen tot op heden. 
Komt dat nog wel..?

De 149 inwoners zijn ook niet door het college op de hoogte gesteld 
dat dit onderwerp nu in deze commissie staat geagendeerd. Ook is er 
vanuit de inwoners geen communicatie mogelijk met ProRail. Dit 
terwijl ik van verschillende inwoners heb gehoord dat hier meermaals
bij de gemeente om gevraagd is. ProRail is, merk ik, toch inwoners 



veel meer terwille. Dit blijkt uit het kort voor deze vergadering ter 
beschikking gestelde aangepaste ontwerp. Dit is zeer te waarderen.

Echter, niet meegenomen in de aanpassingen is een ander groot 
onderwerp uit de bijeenkomst van 7 februari. Dit betrof de weerstand
tegen het chaotische fietsparkeren OP het plein zelf.  Dat is in het 
aangepaste ontwerp niet meegenomen. In de memo staan nu 
midden OP het plein twee sierlijke fietsenrekken zonder fietsen 
afgebeeld. Nou, uit ervaring weten we dat dit binnen de kortste keren
een ontsierende fietsenpuinhoop veroorzaakt.

Zou het niet verstandig zijn, gezien het communicatiebeleidsplan en 
de positieve en constructieve houding van ProRail, om naar 
aanleiding van deze aangepaste situatieschets wederom een 
bijeenkomst te beleggen voordat u als raad hierover het college laat 
besluiten?

Ik nodig u van harte uit dit in overweging te nemen. En om hierover 
vragen te stellen aan het college.


